
 
Zápisnica 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 28. marca  2012  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 6  

 
 

1. Otvorenie  
 

Rokovanie 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. 
Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je prítomné v nadpolovičnej väčšine, je 
uznášajúce schopné.  
Za zapisovateľku určil p. Helenu Fajčíkovú. 
Za overovateľov zápisnice určil poslancov Gejzu Uhrína a Ladislava Kontráša.  
Dal návrh na doplnenie programu o 2 body a to žiadosť Frederiky Fajčíkovej 
a majetkové priznanie starostu. Ešte dal návrh na posunutie  bodu č.4 Žiadosť 
A. Revócziho  o predaj časti pozemku  s parc.č. 14/29 na bod č. 6.  
Dal hlasovať : kto súhlasí s predloženým programom schôdze? 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti:0 
Zdržal sa: 0 
 

                     
2. Správa o plnení uznesení OcZ 
 

K tomuto bodu programu starosta uviedol, že na predošlom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva neboli uložené žiadne úlohy.  
  

3. Interpelácia poslancov OcZ 
 

V tomto bode programu Poslanec Uhrin Gejza ako predseda komisie pre 
poľnohospodárstvo, lesné a vodné hospodárstvo, životné prostredie, výstavby, 
 územného plánovania a bytového hospodárstva uviedol, že podľa jeho 
názoru naša dedina je na 80% čistá, ale sa nájdu aj určité nedostatky, ako 
napríklad skladovanie stavebného materiálu na verejnom priestranstve. 
Navrhol starostovi vyzvať občanov, ktorí majú pred svojimi domami stavebný 
materiál, aby to odpratali. Podľa neho niektorí občania stavebný materiál 
skladujú na verejnom priestranstve aj 4-5 rokov.  
Starosta sa poďakoval za podnet a potvrdil, že občania, ktorých sa táto 
problematika týka, budú vyzvaní, aby stavebný materiál odložili na svoje 
pozemky. 
Poslanec Jambor upozornil na rómskych spoluobčanov bývajúcich na č.d. 2. 
Susedia majú s nimi samé problémy, je tam veľký neporiadok a špina.    
Starosta na interpeláciu poslanca Jambora poznamenal, že keď neporiadok  
robia na vlastnom pozemku a nie na obecnom, obec s nimi nevie čo robiť. 



  
4. VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 

 
Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce bol poslancom doručený 
elektronicky. Prílohou VZN je žiadosť o poskytnutie dotácie. K vypracovanému   
VZN  mal pripomienku poslanec M. Vanovský, ktorý navrhol v čl.5 „ 
schvaľovanie dotácií „ vynechať v bode 2 odstavce a/  a b/  a navrhuje , aby 
poskytnutie dotácií vo všetkých prípadoch schválilo obecné zastupiteľstvo.  
Poslanec Jambor sa spýtal, či v žiadosti bude potrebné uviesť, na aký účel 
bude dotácia poskytnutá. Starosta poznamenal, že je tam kolónka, do ktorej je 
potrebné uviesť účel. 
Starosta dal hlasovať: kto súhlasí s navrhnutou zmenou vo VZN o poskytovaní 
dotácií? 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Zároveň dal hlasovať: kto súhlasí s VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu 
obce? 
Za:5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
     
VZN je priložené k zápisnici a tvorí jej prílohu č.1.   

 
5. Dodatok k VZN č.6/2011 
   
      Dodatok k VZN č.6/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na   
      na dieťa materskej školy a školských zariadení na území obce Horné  
      Semerovce vypracoval a prítomným predložil starosta obce. Materiál je  
      priložený  k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 2. 
      Starosta dal hlasovať: kto súhlasí so schválením  dodatku k VZN č.6 /2011? 
       Hlasovanie: 
       Za: 5 
       Proti: 0 
       Zdržal sa: 0 

            
6.  Žiadosť o predaji časti pozemku 14/29 pre A. Revócziho 

 
Poslanec Jambor dal návrh na posunutie tohto bodu na koniec schôdze, 
nakoľko poslanec T. Balogh má pripravený k tejto otázke poslanecký návrh 
a zatiaľ nie je prítomný. 
Starosta dal hlasovať: kto súhlasí, aby prerokovanie uvedenej otázky bolo 
posunuté na posledný bod tohto programu? 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
7. Rôzne 
     - žiadosť Frederiky Fajčíkovej o sponzorský príspevok 



   
      Starosta informoval prítomných so žiadosťou Frederiky Fajčíkovej bytom  
      Horné Semerovce č. 143 o sponzorský príspevok v hodnote 50 € na preteky a 
      sústredenia, ktorých sa zúčastňuje ako študentka Športového gymnázia  
      v Banskej Bystrici. Starosta dal hlasovať: kto súhlasí s poskytnutím  
      sponzorského príspevku vo výške 50 €  pre Frederiku Fajčíkovú?  

           Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 / L. Kontráš / 
 

           Žiadosť je priložená k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 3. 
  

      - zrušenie fóra na www.hornesemerovce.sk 
 
Starosta k tomuto bodu uviedol, že nakoľko sa v knihe odkazov tí istí ľudia 
prihlasujú pod rôznymi menami a vo väčšine prípadov šíria nepravdivé údaje, 
čím kazia dobré meno našej obce, navrhuje zrušenie tohto fóra.  
Poslanec Vanovský poznamenal, že súhlasí s týmto návrhom starostu, ale 
navrhuje vytvorenie e-mail adresy, na ktorú by mohli občania posielať svoje 
sťažnosti adresované starostovi.  
Starosta dal hlasovať o poslanecký návrh : kto je za návrh pána Vanovského? 

             Hlasovanie: 
 Za: 3 
 Proti: 1 / Jambor / 
Zdržal sa: 2 / T. Balogh , L. Kontráš /  
 
Zároveň starosta dal hlasovať o zrušenie fóra : www.hornesemerovce.sk. 
 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 / T. Balogh / 
 

     - delegovanie člena do rady MŠ 
 
      Starosta k tomuto bodu programu uviedol, že je potrebné z poslancov  

            delegovať do rady MŠ namiesto bývalého  poslanca , Róberta Balogha.   
            Za nového člena navrhol poslanca PaedDr. Balogha Tibora.  
            Dal hlasovať o svojom návrhu. 
            Hlasovanie: 
            Za: 6 
            Proti: 0 
            Zdržal sa: 0  
 

       
  - žiadosť riaditeľky materskej školy vo veci školného 
     
 V tomto bode  programu starosta informoval prítomných s návrhom riaditeľky            
 MŠ na úhradu pomernej časti určeného mesačného príspevku  zákonných    
 zástupcov detí v MŠ na čiastočnú úhradu výdavkov v MŠ v mesiaci, keď je  



  prevádzka v MŠ prerušená závažnými dôvodmi alebo z dôvodu školských  
  prázdnin. Písomný návrh riaditeľky MŠ je priložený k zápisnici ako príloha č. 4. 
  Starosta dal hlasovať o uvedený návrh.  

Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
 
- majetkové priznanie starostu 
 
Správu k majetkovému priznaniu starostu prítomným predložil predseda    

            dočasnej komisie na ochranu verejného záujmu, Igor Jambor.  
            Správa je priložená k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 5. 
            Poslanci predloženú správu jednohlasne zobrali na vedomie.  
 
       8. Žiadosť o predaji časti pozemku p.č. 14/29 pre A. Revócziho 
 
            V tomto bode starosta informoval prítomných so žiadosťou A. Revócziho 
            o predaji časti pozemku č. 14/29. Žiadosť je prílohou č. 6 tejto zápisnice.  
            K uvedenej otázke  PaedDr. Balogh Tibor predložil poslanecký návrh, ktorý je  
            priložený k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 7.  
            Starosta dal hlasovať o návrh poslanca Balogha Tibora. 
            Hlasovanie: 
            Za: 6 
            Proti: 0 
            Zdržal sa: 0   
 
      9. Diskusia   
       
          V diskusii  Olinka Vykukalová uviedla, že nie je jej jasné, prečo treba zrušiť  
           vecné bremeno, keď je už raz zriadené. Poslanec Balogh jej vysvetlil, že on  
           navrhol parcelu č. 14/29  rozdeliť na 3 časti. Novovytvorenú „ X „ parcelu   

predať A. Revóczimu, na novovytvorenú „ Y „ parcelu zriadiť vecné bremeno 
a zvyšok pôvodnej parcely 14/29 nechať bez ťarchy vecného bremena. 
Nakoľko sa do diskusie už nepripojil nikto, starosta prečítal uznesenie 13. 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
 
 

 
 

UZNESENIA 
z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 

zo dňa 28. 03. 2012. 
 

 
Uznesenie č. 92/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 
 
 



Uznesenie č. 93/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 Dodatok č. 1 k VZN 6/2011  
 
 
Uznesenie č. 94/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach určuje podmienky predaja časti 
pozemku 14/29 

 časť pozemku 14/29 o výmere cca 145 m2 ako zastavané plochy 
v katastrálnom území obce Horné Semerovce sa predá za nasledovných 
podmienok: 
1. geometrický plán, zrušenie vecného bremena, zavkladovanie kúpno – 

predajnej zmluvy, zavkladovanie nového vecného bremena  na 
novovytvorenú parcelu bude hradený v pomere 50% - 50%           

 
2. z parcely č. 14/29 vyhotovením geometrického plánu sa vytvoria 3 parcely. 

a) Parcela X ktorá sa odpredá žiadateľovi A. Révoczimu 
b) Parcela 14/29, ktorá ostane majetkom obce Horné Semerovce bez 

vecného bremena – dvor STS 
c) Parcela Y, ktorá ostane majetkom obce a na ktorej sa zriadi vecné 

bremeno v prospech A. Revócziho a Oľgy Vykukalovej  zruší sa 
vecné bremeno v celom rozsahu č. V-1126/09 na LV č. 1,  
katastrálne územie Horné Semerovce na parcelu č. 14/29 

3. cena za pozemok je určený znaleckým posudkom 16/2011 
 
Uznesenie č. 95/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 žiadosť o poskytnutie dotácie Frederike Fajčíkovej v hodnote 50 € 
 
 
Uznesenie č. 96/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 zrušenie sekcie „kniha odkazov“ na webovom sídle Obce Horné Semerovce 
 
 
Uznesenie č. 97/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 delegovanie člena do rady materskej školy pána PaedDr. Tibora Balogha 
 
 
 
 
Uznesenie č. 98/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 žiadosť riaditeľky materskej školy vo veci školného 
 
Uznesenie č. 99/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

 konštatovanie dočasnej komisie na ochranu verejného majetku vo veci 
majetkového priznania starostu obce 

14.Záver 



 
Starosta obce skonštatoval, že program 13. zasadnutia obecného 
zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.   

 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                Mgr. Tomáš Pásztor v. r.  
                                                                                                            starosta obce. 


